

柬埔寨

5天4晚 吳哥王朝 暹粒/吳哥窟/金邊

Tour Code: CM5RAP-MH/AK

富山旅遊 ESPLANAD HOLIDAY



行程特色

让您真正深入遗址群 一览王朝艺术奇
畅游“世界七大奇景吴哥窟”
赠送10美金泥码 让您试试手气

船游东南亚最大淡水湖 洞里萨

- 自助式晚餐及柬埔寨民族舞蹈
- 越南风味菜
- 柬式黑椒牛肉生菜卷
- 柬式地方风味菜
- 体验油炸水蟑螂

第1天 吉隆坡 - 暹粒

晚餐

宿: Noble Angkor 酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场, 办理登机手续飞往柬埔寨一暹粒。抵达后, 由当地专业导游接待。乘船游览东南亚最大淡水湖泊【洞里萨湖】, 体验水上人家生活点滴并参观越南籍浮村的水上学校、教堂、医院和房屋。午餐后, 参观【吴哥艺术学院】。它的木工、石雕和彩饰工艺享有盛名。一件件精致的手工艺品充分展现出这批深受柬埔寨古典手工艺技巧和风格熏陶的工匠心灵手巧的一面。接着, 续程前往【手工艺品中心】, 参观丝质商品和制作过程。傍晚, 前往【酒吧街及夜市】闲逛。

第2天 暹粒

早/午/晚餐

宿: Noble Angkor 酒店或同级

今天的第一站是前往举世闻名的吴哥考古中心参观。游览小循环内的几间寺庙【空中宫殿】、【巴本宫殿】、【斗象台】、【十二生肖塔】。续往【南城门外】的参观巨型人面石雕。接着, 沿着【巴戎神庙】的窄廊拾级而上, 浏览一个个神秘的【高棉的微笑】。之后, 带您游览大象台、癞王台、空中宫殿非敏那卡寺内类似玛雅阶梯金字塔的高塔。乘车到号称“盗墓奇兵寺”的【塔普伦殿—千年老树盘绕着的神殿】, 和吴哥大部分寺庙不同, 它已经淹没在大片森林之中, 石墙上尽是藤蔓和爬虫的足迹。午餐后, 续程前往联合国教科文组织世界遗产—保存最完整的【小吴哥】见证吴哥王朝最强盛的时期。透过墙上的雕刻了解古代高棉人的信仰和生活之道。傍晚, 乘车前往【巴肯山】欣赏美丽夕阳, 吴哥窟美景一览无遗。今晚享用【自助式晚餐及欣赏柬埔寨民族舞蹈—仙女之舞表演】。

第3天 暹粒 - 金边

早/午/晚餐

宿: Diamond 酒店或同级

早餐后, 出发前往柬埔寨首都一金边。沿途浏览柬埔寨郊区的风光。午餐后, 前往【独立纪念碑】参观结合高棉和现代主义建筑风格的莲花形高塔。之后参观【柬埔寨皇宫】。这座建于18世纪的法式别墅内的花园景致秀丽, 是尤金娜皇后当年在苏伊士运河启用后, 送给柬埔寨的礼物。接着前往以超过5000个银砖铺成的【金银阁寺】, 欣赏巧夺天工的翡翠佛祖像。续程到【塔子山】了解金边的由来。这座著名的寺庙位于首都唯一一座高山上, 除了让游客欣赏金边全景之外, 还藏有当年与树桐漂流于湄公河上的4樽佛祖像。

第4天 金边

早/午/晚餐

宿: Diamond 酒店或同级

早餐后, 到恶名昭彰的【波布罪恶馆】了解1975年至1979年之间种族屠杀的血泪史。抵达金边后, 到当地最有活力的【俄罗斯市场】逛逛, 购买土产和手工艺品。接着, 前往【中央市场】购买布料和纪念品。之后, 您可前往【金界娱乐城赌场】试试手气。

第5天 金边 - 吉隆坡

早餐

早餐后, 自由活动直到集合时间送往机场。带着愉快的心情飞返温暖的家园。

酒店以当地星级为准。行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准



马来西亚航空
MH 764 吉隆坡-暹粒 1055-1200
MH 755 金边-吉隆坡 1110-1400



亚洲航空
AK 542 吉隆坡-暹粒 0650-0750
AK 543 金边-吉隆坡 1645-1935

出发日期:

| 团费:

|

Esplanad Holiday Sdn Bhd | Hunting Line: +6 03 - 9173 6300 | Fax: +6 03 - 9171 6300

HISTORY OF KHMER CIVILISATION

5Days 4Nights Siem Reap & Phnom Penh

Tour Code: CM5RAP-MH/AK



Seven Wonders of the World - Angkor Wat

The temples of Angkor, built by the Khmer civilization between 802 and 1220, represent one of humankind's most astonishing and enduring architectural achievements.

Boat Trip to Tonle Sap Lake

A unique eco-system and cultural area offering the opportunity to see a

1. Apsaras Buffet Dinner
2. Black Pepper Beef Cabbage
3. Vietnamese Cuisine
4. Khmer Local Cuisine

Day 1	KUALA LUMPUR - SIEM REAP	D	Hotel: Noble Angkor Hotel or similar
-------	--------------------------	---	--------------------------------------

Assemble at KLIA for your flight to Siem Reap. Upon arrival, enjoy a **traditional wooden boat ride** on the largest freshwater lake in Southeast Asia **Tonle Sap**, also known as the "Great Lake" of Cambodia. After lunch, visit **Les Artisans d'Angkor**, renowned for its woodworking, stone carving and polychrome workshops. Thereafter, embark on an educational tour at **Angkor Silk Farm** where you can view an exhibition and observe the production process of silk. Evening, proceed to **Bar Street** and **Night Market** for shopping.

Day 2	SIEM REAP	B/L/D	Hotel: Noble Angkor Hotel or similar
-------	-----------	-------	--------------------------------------

After breakfast, explore the world-renowned temples of the ancient city, Angkor. Visit the **Southern Gate** of Angkor Thom marvel at the series of colossal human faces carved in stones. Thereafter, view the **enigmatic smiling faces** of **Bayon Temple** along its narrow corridors and steep flight of stairs. Thereafter, proceed to **The Royal Enclosure**, **Terrace of Elephants**, **Terrace of Leper King** and **Phimeanakas**. Travel to **Ta Prohm**, also known as "Tomb Raider Temple" and see enormous fig trees and giant creepers surrounding the stone foundations of the structure. Afternoon, explore the magnificent **Angkor Wat**, one of the 7 Wonders of the World. View carvings on the walls which reveal the ancient beliefs, practices and way of life. Stroll around the site of this massive monument to explore many of its galleries, libraries, pavilions, courtyards and ponds. At dusk, ascend **Bakheng Hill** to view the spectacular sunset over Angkor Wat. Tonight, enjoy **Apsaras Cultural Dance & Dinner Show**.

Day 3	SIEM REAP - PHNOM PENH	B/L/D	Hotel: Diamond Hotel or similar
-------	------------------------	-------	---------------------------------

After breakfast, transfer to Phnom Penh. After lunch, visit **Independence Monument** to view its lotus-shaped stupa architectural style. Then, visit **Royal Palace**, an 18th-century French villa presented to Cambodia after the opening of Suez Canal by Empress Eugenia of France. Next, be enthralled by the jade Buddha in the **Silver Pagoda** floored with over 5,000 silver tiles. Next, visit **Wat Phnom**, housing the legendary temple that recites the history of how Phnom Penh got its name. Situated on the only hill in the capital, it comprises the pagoda housing the 4 Buddha statues that were found in a tree floating on the Mekong River.

Day 4	PHNOM PENH	B/L/D	Hotel: Diamond Hotel or similar
-------	------------	-------	---------------------------------

This morning, proceed to the notorious **Toul Sleng Genocidal Museum** which illustrate a grim reminder of the genocidal horrors committed between 1975 to 1979. Then, explore one of the city's most vibrant markets, **Russian Market** to shop for a wide array of local goods and handicrafts. Next, proceed to **Central Market**, a covered market distinguished by its central dome. It is filled with shops selling fabrics and all kinds of souvenirs. Thereafter, visit the popular **Naga World Casino** to try your luck.

Day 5	PHNOM PENH - KUALA LUMPUR	B	
-------	---------------------------	---	--

After breakfast, free & leisure until transfer to airport for departure with sweet memories.

	<u>MALAYSIA AIRLINE</u>				<u>AIR ASIA</u>		
	MH 764	KUL-REP	1055-1200		AK 542	KUL-REP	0650-0750
	MH 755	PNH-KUL	1110-1400		AK 543	PNH-KUL	1645-1935

Dep Date:

| Tour Fare:

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.